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ZAPISNIK 

 

sjednice Predsjedništva Podružnice HAC 
održane 11. siječnja 2018. u Zagrebu 

 

Prisutni: A. Kasunić, D. Puž Novoselec, M. Grčić, D. Ožanić, I. Antunović, D.Franković, 
I.Markovina, I.Škaro, S.Hrvoj, S. Kovačić, Z. Bobanović, M. Šalina i S.Slapernik Cipar. 
 
Zapisničar: Z. Lovrić 
 

DNEVNI  RED: 
 

1. Kolektivni pregovori 
2. Razno 
 

Sjednicu je sazvao predsjednik podružnice Anđelko Kasunić. Dnevni red jednoglasno je 
prihvaćen. 
 

Ad 1. Kolektivni pregovori 

 
Anđelko Kasunić: Kako smo u postupku pregovora, sazvao sam sastanak da prodiskutiramo 
situaciju. U materijalima koje ste dobili plavom je označeno ono što je dogovoreno, a 
crvenom ono što nije. Uprava se do ponedjeljka treba se konzultirati s ministrom te će 
pregovori biti nastavljeni. Trenutna je situacija sljedeća: 

- dogovoren je regres od 1.000,00 kuna , oko uskrsnice još pregovaramo,  
- 3. mirovinski stup još pregovaramo (tražimo 500,00 kn, a nudi se 300,00),  
- dar za dijete je dogovoren, 
- za smrt radnika dogovoreno je 17.000,00 kn, smrt člana obitelji 3.000,00 kn. 
- za lijekove koji nisu na listi HZZO-a uprava će pojedinačno donijeti odluku, a mi smo 

pokretači, 
- dogovorena je otpremnina za redovnu mirovinu od 20.000,00 kn, 
- dogovoren je terenski dodatak od 170,00 kn 
- dogovoren je trošak prijevoza do 1.500,00 kn (9 litara eurosupera na 100 km) 
- dogovorena je naknada za korištenje privatnog automobia 2 kn po kilometru 
- dogovorenp je 20% za otežane uvjete rada, 
- prijedlog je da za male naplatne postaje vrijeme za primopredaju bude 15 min, a u 

sezoni od 1.6. - 15.9. da se poveća za još 15 min, a da blagajnik koji radi sam ima 5% 
povećanja 

- 25 naplatnih postaja radilo bi s jednim blagajnikom, osim u dane kada se vozi novac.  
 
Mladen Grčić: Moj prijedlog je da se među veće naplatne postaje uvrste i druge naplate u 
kojima je sistematiziran vođa smjene i da se vođama smjene prizna vrijeme za obračun kao i 

blagajnicima. 
 



A. Kasunić: Novih zapošljavanja biti neće i do daljnjeg će na većini postaja svakako raditi po 
jedan blagajnik (do zaposlenja redovnih sezonaca). Odsad se u dežurstvo računa i dolazak na 
posao, a poslove s otežanim uvjetima smo ispregovarali. Na zadnjim pregovorima 
predložene su neke promjene koeficijenata, koje mislim da neće biti dobre jer će izazvati 
buru među radnicima. 
 
Izračun je temeljen na realnom broju radnika nakon što oni koji su potpisali odu. 
 
Dorijan Ožanić: Ne slažem se sa prijedlogom povećanja koeficijenata iz prijedloga jer ćemo 
na terenu imati masu problema. 
 
Ivan Markovina: Moramo uzeti u obzir da za ove ljude za koje je predloženo povećanje ne 
postoji mogućnost smjenskog rada. 
 
Mladen Grčić: Moj prijedlog je da se ne ide na 2.40 kako je predloženo , nego da svima 
dignemo na 2.30 pa ih izjednačimo. 
 
Stjepan Kovačić: Smatram da ipak ide po ovom prijedlogu jer ovdje se ipak malo izlazi u 
susret radnicima održavanja. 
 
Anđelko Kasunić: Može se dogoditi da ne bude povećanja niti jednog koeficijenta, zato su 
ovo samo razgovori i razmišljanje kojim putem dalje. Moramo paziti da ne bude 
nesrazmjera. Ako riješimo problem blagdana, po svemu iznesenom, najbolje je prošla 
naplata cestarine. Moramo napraviti balans da svi budu zadovoljni i jasno mi je da svi brane 
svoje pozicije, ali po meni sada treba povećati što možemo, a sutra i tako ne znamo što će 
biti. Idemo poravnati što možemo, a ako ne bude išlo, onda da idemo s Mijatovim 
prijedlogom (da se za 109 radnika zaposlenih na radnim mjestima električar, strojobravar, 
automehaničar, autoelektričar, autolimar, autolakirer podigne koeficijent sukladno 
prijedlogu iz KU za 0,10). 
 
Ivica Antunović: Moje mišljenje je da treba uspješno riješiti 3. mirovinski stup jer je to svima 
vrlo bitno. 
 
Anđelko Kasunić: U četvrtak ekipa koju ste odabrali u Ogulinu ide na put u Slovačku gdje 
ćemo u praksi vidjeti kako funkcionira novi sustav naplate po kojem bi se u budućnosti 
moglo kod nas raditi. 
 
Stjepan Hrvoj: Ako prijeđemo na novi sustav, znači li to da EGIS i BINA ISTRA nastavljaju po 
starom? 
 
Anđelko Kasunić: BINA je spremna prijeći na takav sustav, a EGIS nikako. 
 
Pitanje za glasanje: Jeste li za to da po ovome o čemu smo diskutirali i na ovaj način kako 
smo zamislili nastavimo i završimo pregovore? 
 
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
Ad 2. Razno 

 
Anđelko Kasunić: Krajem ove godine održat će se redovna skupština Podružnice HAC. U 12. 
mjesecu ćemo organizirati izbore povjerenika i krećemo po novom, a do tada povjerenici 
ostaju udvojeni, iz oba sindikata. Sada nam slijedi izbor povjerenika zaštite na radu. Molim 
vas da vodite računa da izaberete najkvalitetnije ljude koji hoće raditi jer je vrlo važno za 
daljnji rad. 
 



Stjepan Hrvoj: Hoće li se izabrati povjerenik za naplatu pravac Sisak? 
 
Anđelko Kasunić: Da, bit će izabran jedan koji će zastupati tri naplatne postaje. 
 
Ivica Antunović: Za povjerenika zaštite na radu je jasno propisano da jedna jedinica daje 
jednog povjerenika. 
 
Prijedlog solidarnih pomoći: 
 

TJ Varaždin, NP Rupa i TJ Vrgorac - po 1.000,00 kn. 
Za Slobodanku Mrvoš i Ognjena Kušeca - po 2.500,00 kn. 
 
 
Sjednica završava s radom u 13.15 sati. 

 
 
 

                                                                 Predsjednik Podružnice HAC 
 

                                                     Anđelko Kasunić 

 

 


